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Närvarande: Christel Andersen, Therése Andersen, Jörgen Mathiasson, Tommy Nilsson, Annika Nilsson (sekr) 
Björn Strandmark (ordförande), Anders Göth, Anita Feurstein Bardun (vice ordförande) Bella Tinghammar 
(Kulturgruppen) 

Plats och tid: Örtofta Folkets hus, 15 maj, kl 18.30 

 

Mötets öppnande: Mötet öppnades. 
 

Dagordning: Dagordningen godkänd. 
 

Justerare:  Therése Andersen & Anita Feurstein Bardun valdes till justerare. 
 
 
Föregående protokoll:  Genomgång av föregående protokoll (från möte mars 2023) som lades till 

handlingarna. 
 
 
Nya styrelsemedlemmar:  Välkomnar Anders och introduktion kring hur byalaget arbetar och kring de    

olika arbetsgrupperna. 

 

Styrelsens arbetsordning:  Ordförande föreslår fem möten per år och dagordningsmallar enligt årshjul     
utifrån planerade aktiviteter. Ylva har meddelat att hon tar fram förslag på 
årshjul. Styrelsen säger ok till fem styrelsemöten. Avstämning utöver dessa vid 
behov för olika grupper mm. 

 
Ekonomi & medlemsantal:  Medlemsantalet nu uppe i 91. Likviditeten är god. 
 
Kommunikation: Dialog kring vikten av att vårt arbete synliggörs tex genom sammanfattning av      

möten och evenemang på hemsida och FB och dialog på FB. Björn fortsätter att 
sammanfatta styrelsens möten på FB. Anita bevakar och svarar på 
dialoger/frågor på FB. Björn ansvarar för att svara på allmänna frågor till 
styrelsens mail. Om någon annan skulle svara, så cc:as Björn (ordf). Det 
förenklar intern och extern kommunikation med styrelsens mailbox, det kan 
skapas mailboxar även för olika för arbetsgrupper. Beslut om 
funktionsmailbox/adresser till Kulturgruppen och till Utbyggnad Väggarp, Björn 
ordnar detta. 

 
Arbetsgrupper:  Kultur och fritid: 
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Bella informerar om vad som är på gång i Kulturgruppen och om annat initiativ 
som är att ett mobilt galleri har startats av föreningen Artie, nästa event är i 
Harlösa. Ev. kommer den till Örtofta längre fram. 

Förslag har samlats in från bybor kring önskade aktiviteter, det har inkommit 
förslag om bl.a. barnteater för yngre barn. Sagan om Sockerbetan, barnteater, 
är bokad till Folkets Hus i höst. Eslövs kommun bekostar detta. 22 sept 
planeras teater för vuxna, mer information kommer på Facebook. 

Trädgård, krisberedskap, yoga, laga cyklar tillsammans, karate, basket mm har 
också inkommit som förslag. Gruppen kommer att ansöka om medel via 
Grannskapsinitiativet, del av Postkodstiftelsen, för att kunna göra genomföra 
några av de föreslagna aktiviteterna. 

Gasverket, kommunens mobila fritidsverksamhet, kommer några gånger per 
termin till Folkets hus. Kulturskolan var också här i påsk, ca 35-40 barn deltog. 

Ev konsert med kulturskolan planeras längre fram. 

Filial till Eslövs biblioteket hade önskats i Örtofta, dialog sker med kommunen. 

Folketshus och parker, är en nationell förening som med årsavgift ger tillgång 
till olika event, dialog har varit kring om ev. ansöka via dem till tex 
konstutställning, utomhus bio mm. Gruppen undersöker vad som skulle kunna 
bli möjlig i Örtofta. På sikt ev. gemensamt möte med alla aktiva föreningar i 
Örtoftabygden för att planera tillsammans, se när samarbeten kan ske mm.  

Dialogmöte är bokat med Eslövs kommun, Kultur och fritidsförvaltningen, i 
slutet av maj eller i början av juni, kring framtida arrangemang. Björn deltar 
från styrelsen. 

   Utbyggnad av Väggarp – ny ansvarig för arbetsgruppen:  

Anita blir ny ansvarig. Kommunen har informerat om att samrådsmöte 
planeras ske i oktober. Punkt till styrelsens möte efter sommaren att förbereda 
frågor.                                      

Å-promenaden 

Gruppen har ingen ny information från Kraftringen eller Sockerbruket på 
 föreslagen sträckning av promenaden. Inväntar återkoppling. 

Information om dialog med Örtofta slott kring den låsta promenaden genom 
slottsplanen. Slottet har svarat att de inte planerar att öppna grinden. Det finns 
ett 10-årigt avtal mellan kommunen och slottet om skötsel av å-promenaden 
längs med Bråån, som löper ut i år. Kommunen är informerad om slottets svar 
och vidare dialog sker mellan kommunen och slottet, kommunen kommer att 
återkoppla till Annika.   
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Jättelokor  

Spridningen fortsätter och tyvärr har markägaren meddelat att betesdjur inte 
blir aktuellt i år. Kommunen fortsätter sin bekämpning och Länsstyrelsen har 
svarat att de inte har resurser att arbeta med frågan. Byalaget via 
arbetsgruppen fortsätter att bevaka frågan och hålla frågan aktuell.                                       

Bredbandsutbyggnad 

Idag är det 17 intresserade som har anmält. Christel har informerat Eslövs 
kommun som samordnar dialogen med intresserade och företag som 
installerar fiber.                                       

Vindskydden 

Bryggan kommer att sättas fast av arbetsgrupp, inväntar lägre vattenstånd. 

Länsstyrelsen kommer att besöka vindskydden under våren för att se hur fint 
det blev. 

 

 

Trygghets och –  
försköningsbidrag:                        Bänkar och bord till Örtofta är inköpta, dessa kommer att placeras vid 

lekplatsen. Jörgen och Tommy sätter upp dessa i sommar.  
 

Bokskåp ska inhandlas till Väggarp, förslag på skåp finns. Anita kollar upp 
förslag på vilket som ska köpas. 

                      
Kanotställ i Örtofta. Jörgen, Therese och Holger kommer att byggas i sommar 
för 8 kanoter.  

  
  
Övrigt:                              Ordförande föreslår kickoff och avtackning efter sommaren, Bränneriet 

föreslås. Björn återkommer med förslag på datum och tid, torsdagar är en bra 
veckodag för flera i styrelsen.  

 
Ska vi ha tillgängliga hjärtstartare i byarna? Christel undersöker hur det kan 
finansieras och ev hur skåp kan vara mer öppningsbara än de som finns idag. 
Idag finns de inlåsta i Folketshus och i kyrkan, tillgängliga enbart vid event i 
dessa lokaler. 

 
                     Fotografering av styrelsemedlemmar sker för publicering på hemsidan.  
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Kommande möte: 24 aug kl 18.30, Folkets hus. Björn ordnar fika. 
 
 
Mötet avslutas:  Ordförande avslutade mötet. 
 
 
 
 
 
Vid protokollet Justeras:   
 

……………………………… …….…………………………… ………………………………… 
  

Annika Nilsson Therése Anderson Anita Feurstein Bardun 


